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Beschreibung/Description 

 

Keine 6 Monate nach seinem letzten Release auf Evosonic Records legt Mile Diskovic seine 
mittlerweile vierte Single vor. Downtempo Tech House mit Hochs und Tiefs dominiert bei 
Track 1. Die gemessenen 126 bpm bei Track 2 lassen da auf den ersten Blick was anderes 
vermuten. Wären da nicht die vielen Melodien die diesen Titel durchziehen und somit 
seinem Mix Namen, „Gänsehaut Edit“, gerecht wird. Und dann sind da wieder die 
Geschichten hinter Miles Tracks.  

Bei “Constant Confidance” hat der Schweizer Künstler „Wung the Heartist“ die Vorarbeit 
geliefert. Im legendären „Streetparade-Brunch-Chat“ hat Wung Vocals spontan Acapella 
eingesungen und in den Chat gestellt. Daraus ist dann in kürzester Zeit der Track 
entstanden, der beim Streetparade-Brunch konstant „confi getanzt“ und gefeiert wurde. 

Track „Svenja“ ist auch der Name der Liebe seines Lebens und die Frau an seiner Seite. 
Mit den herzrhythmusähnlichen Sounds und der Svenja-Melodie wird sie hier vergötternd 
gewürdigt. 

 
Less than 6 months after his last release on Evosonic Records, Mile Diskovic presents his 
fourth single. Downtempo tech house with highs and lows dominates on track 1, but the 
126-bpm measured on track 2 might suggest otherwise at first glance. If it weren't for the 
many melodies that run through this track and thus live up to their mix name, 
“Gaensehaut (means goosebumps) Edit”. And then there are the stories behind Miles' 
tracks.  

The Swiss artist “Wung the Heartist” provided the groundwork for “Constant Confidance”. 
In the legendary “Streetparade-brunch-chat”, Wung spontaneously sang vocals in acapella 
and posted them in the chat. This resulted in the track, which was constantly “confi 
danced” and celebrated at the Streetparade Brunch. 

The track “Svenja” is also the name of the love of his life and the woman at his side. With 
the heart-rhythm-like sounds and the Svenja melody, she is idolized here. 
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Track List / Infos: 

 

Mile Diskovic - Constant Svenja 
 
01 Constant Confidance Feat. Wung the Heartist – 06:38 Min. 
02 Svenja (Gaensehaut Edit) – 08:41 Min. 
 
All Tracks written and produced by Mile Diskovic. 
Lyricist on track 1 by Wung the Heartist. 
 
Mastering by http://sledgermastering.pro/. 
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